
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 22. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1635
Er ministeren enig i, at det forekommer som en uhensigtsmæssig anvendelse
af ressourcerne, når man i Region Sjælland har ladet Movia oprette en række
buslinjer, som kører parallelt med Tølløsebanen, og er ministeren enig i, at
det set i lyset af, at man for tiden er i gang med en omfattende opgradering af
hastigheden og forbedring af faciliteterne på banen, ikke virker som en fornuf-
tig og hensigtsmæssig arbejdsdeling mellem bus og tog?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Christiansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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